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Geachte heer, mevrouw, 

Tijdens de behandeling van de topsportnota in de raadscommissievergadering 
Onderwijs en Welzijn van 8 mei jl. heeft u een aantal vragen gesteld over de 
topsportnota. Met deze brief willen wij deze vragen beantwoorden. 

Vraag 1: Zijn er ook mogelijkheden voor samenwerking met Topsport 
Noord (CTO Heerenveen)? 

Een samenM^erking met Topsport Noord is al enkele jaren geleden vorm 
gegeven. Zo adviseren zij of een Regionaal Talent Centrum aan de 
kwaliteitseisen voldoet en stellen zij vast of talenten een bepaalde status 
hebben. Op korte termijn hebben we een afspraak met Topsport Noord om 
verdere vormen van samenwerking te bespreken. 

Vraag 2: Is een ACLO voor MBO opleidingen een mogelijkheid? 
De kracht van de ACLO is dat dit door studenten zelf wordt georganiseerd. 
De ACLO wordt gefaciliteerd door de Hanzehogeschool en de 
Rijkstmiversiteit Groningen. Hoewel we het een interessante gedachte vinden, 
ligt het initiatief tot het oprichten van een ACLO voor het MBO dan ook bij 
de studenten en als het gaat om het faciliteren ligt dit bij de MBO-
opleidingen. We zullen bij de MBO-opleidingen nagaan of zij denken dat een 
ACLO voor het MBO kans van slagen heeft. 
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Vraag 3: Kan de gemeente in overleg treden met de initiatiefiiemers, 
zwemvereniging Trivia en KNZB over de aanleg van een 50 
meter zwembad? 

Onlangs heeft een overleg plaatsgevonden met Trivia en de KNZB over de 
aanleg van een 50 meter zwembad in de stad Groningen. De aanleg van een 
50 meter bad plaatst ons, vooral vanwege de hoge kosten voor de aanleg en 
de exploitatie, voor een grote uitdaging. We spraken af elkaar verder te 
informeren over de exploitatiemogelijkheden en verder te verkennen wat de 
mogelijkheden voor de aanleg voor de langere termijn zijn. 

Vraag 4: Kan de lobby naar de ministeries via de Vereniging Sport en 
Gemeenten (VSG) worden geintensiveerd? 

De gemeente is vertegenwoordigd in het bestuur van VSG-Noord. Hiermee 
ontvangen v ĵ met grote regelmatig informatie over landelijke 
ontwikkelingen op het gebied van sport en bewegen. Wij zijn van mening dat 
we hiermee voldoende op de hoogte zijn van de landelijke ontwikkelingen. 

Vraag 5: Hoe kan de kwaliteit van de programma's van de RTC worden 
verbeterd door knelpnnten, zoals kosten voor de huur van 
accommodaties, weg te nemen? 

Op 2 april jl. hebben wij de nieuwe nota Talentontwikkeling (topsportnota) 
vastgesteld. Deze nota is gericht op het wegenemen van knelpunten. Uit 
onderzoek is gebleken dat RTC's het meest behoefte hebben aan 
ondersteuning in de kosten van trainers en accommodaties. Door ze op deze 
gebieden tegemoet te komen, nemen we deze knelpunten weg. RTC's kunnen 
zich dan richten op waar ze goed in zijn, namelijk de trainings- en 
oefenprogramma's voor de topsporters. 
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Vraag 6: Kan er een behoeftepeiling worden gedaan naar combinatie-
fiinctionarissen in het speciaal onderwijs? 

Binnen het speciaal onderwijs is over het algemeen veel aandacht voor sport 
en beweging en het bewegingsondervdjs. Gezien de beperkte middelen 
hebben we er in eerste instantie voor gekozen de combinatiefianctionarissen 
vooral in te zetten rond het basisonderwijs. We onderzoeken op dit moment 
echter de mogelijkheden voor de inzet van een combinatiefimctionaris in het 
speciaal onderwijs. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, 
dr. J.P. (Peter) R^hwinkel 
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